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Status
• Forrige orientering var i representantskapsmøtet 2. desember 2024

• Siden da er det avholdt 2 styremøter

• Fortsatt fokus på 
• Etablering av god internkontroll og etterlevelse av regulatoriske krav
• Lukking av avvik fra Statsforvalterens revisjon gjennom etablering av faste dekker med 

avrenningskontroll der avfall behandles eller omlastes, samt hall/bygg der sortering og behandling i 
framtiden skal utføres

• Tiltakene ligger i MGR sin investeringsplan. 

• Styret har vedtatt
• Strategiplan
• Masterplan for Frya
• Avvikling av Kvam gjenvinningsstasjon
• Årsberetning og regnskap 2024

• God kostnadskontroll
• Lavere investeringsnivå enn planlagt

• Anskaffelse av servicebil og to renovasjonsbiler

• Utfordrende konkurransesituasjon knyttet til næringsavfall
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Strategi
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Formål og mål
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1. MGR skal levere renovasjonstjenester som tjener regionen

a. Dekke husholdningenes, fritidsboernes og næringslivets behov

b. Være pådriver for framtidsrettede renovasjonsløsninger

2. MGR skal bidra til langsiktig bærekraft, da gjennom

a. Ressurseffektiv drift

b. Redusert avfallsmengde og økt sorteringsgrad i nedslagsfeltet

c. Redusert miljøbelastning av MGR’s egen virksomhet 



Forventet utvikling 
• Økte internasjonale og nasjonale krav til sortering av avfallet

• På sikt teknologiskift i alle deler av verdikjeden. Manuelle operasjoner robotiseres, kundedialog 

digitaliseres og automatiseres, og maskiner og utstyr går over til nullutslippsløsninger.

• MGR står foran investeringsbehov som fram til 2036 vil løfte rentebærende gjeld fra vel 20 

MNOK i dag til nærmere 140 MNOK (nominelle tall). 

• Investeringsdriverne er regulatoriske krav, behov for fornying av maskinpark og utstyr, samt 

reinvestering i anlegg.

• Investeringene vil øke selskapets kostnader per behandlede volum og kunde, men ikke mer enn 

at selskapet også framover forventes å ha lavere kostnader enn de fleste renovasjonsselskaper.

• Konkurranse fra private aktører medfører tap av innhentet og mottatt volum av næringsavfall. 

Konsekvensen er at en større del av MGR sine kostnader må dekkes av husholdningsgebyrer.
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Konsolidering? 
• MGR har er en så liten renovasjonsaktør at det – på sikt - er usikkert om MGR kan videreføres med dagens 

størrelse.

• Styrets vurdering er imidlertid at det per i dag er lite å hente på sammenslåing med andre 
renovatører i regionen

• MGR har svært konkurransedyktige renovasjonsgebyrer

• Små kostnadssynergier ved sammenslåing
• MGR har allerede en liten administrasjon og det er vanskelig å se at denne skal kunne reduseres vesentlig

• Vanskelig å se vesentlige besparelser ved innhenting og mottak

• Nye investeringer må uansett gjøres for at miljøstasjonene skal oppfylle relevante 
myndighetskrav

• Må vurdere antall og lokalisering av miljøstasjonene (Kvam vedtatt avviklet)

• Tap av volum på næringsavfall, vesentlige endringer i rammevilkår eller teknologiskift kan 
aktualisere samarbeid og etter hvert sammenslåinger

• Nøkkelmannsrisiko og administrativ kapasitet er argumenter i retning av større enheter
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Orientering fra daglig leder
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Utsorteringsmål 
• Matavfall

• 55 prosent fra og med 2025, 60 prosent fra og med 2030 og 70 prosent fra og med 2035

• Plastavfall
• 50 prosent fra og med 2028, 60 prosent fra og med 2030 og 70 prosent fra og med 2035

• Papp- og papiravfall
• 80 prosent fra og med 2028 og 85 prosent fra og med 2035

• Glass- og metallemballasjeavfall
• 85 prosent fra og med 2028 og 90 prosent fra og med 2035

• Krav om henteordning fra og med 1. juli 2025

• Park- og hageavfall

• Tekstilavfall

Kravene/målene er universelle og gjelder avfall fra fritidsboliger, hytter og 
næringsvirksomheter.
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Masterplan Frya
• Det har gjennom 2024 vært jobbet med en Masterplan for 

Frya, og denne er nå vedtatt av styret

• Det tas høyde for at MGR sin hovedaktivitet skal fortsette 
på Frya

• Planen lukker avvikene på Frya som ble påpekt i 
revisjonsrapporten fra Statsforvalteren

• Gjennom arbeidet er det bestemt hvor de forskjellige 
aktivitetene skal plasseres

• Forprosjektering av kompostplaten og service- og vaskehall 
har startet
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Kvam gjenvinningsstasjon
• Det er store investeringer for å få Kvam godkjent i forhold til forurensningsloven, sett i 

forhold til bruken er det ikke mulig å forsvare videre drift.

• Investeringsmidler må heller brukes på de andre gjenvinningsstasjonene

• Kvam planlegges avviklet i løpet av høsten 2025
• Kvam var også vurdert avviklet i 2003

• Det er ønskelig fra Nord-Fron kommune om vi ser på avbøtende tiltak, dette tar vi med i 
det videre arbeidet.

• Ber om at dere ikke snakker om dette før vi får laget en mediestrategi, og informert på 
en best mulig måte.

• Det planlegges med at Frya skal være meråpnet når utbyggingen er ferdig – dette skal 
løses med teknologi

• Rustmoen planlegges utviklet om rundt 10 år – lokalisering av stasjonen må vurderes
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Innsamling av emballasje fra glass og metall
• Vi er i planleggingsfasen, og planlegger med oppstart før snøen kommer til høsten

• Det jobbes med kvalitetssikring av planen for innsamling, dette arbeidet nærmer seg 
slutten

• Slik vi ser det nå skal vi klare å samle inn emballasje fra glass og metall, uten at vi trenger 
flere ressurser. 

• Det åpner seg også muligheter for å samle inn andre avfallstyper dersom det blir 
hensiktsmessig.

• Det blir mindre ressursbruk på ettersortering av plast fra husholdningene.
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Eierstrategi
Samarbeidsavtalen punkt 4:

Kommunene skal ha en felles strategi-/avfallsplan, der kommunene fastsetter sine 
ambisjoner. Planen skal ha et tidsperspektiv på 12 år. 

Planen vedtas av kommunestyrene, og skal revideres hvert 4. år.  

Arbeidet med strategiplan koordineres med representantskapet som styringsgruppe. 

Arbeidsgruppen settes sammen av styringsgruppen. Daglig leder i MGR er deltaker i begge 
gruppene. 

Det er ønskelig at dette arbeidet startes opp, og at det om mulig er ferdig til høstens 
representantskapsmøte. 

Mitt forslag er at jeg kaller inn til Teams-møte der vi legger en plan for der videre arbeidet.
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